
                                                              Z A P I S N I K
SA 1. SJEDNICE OPINSKOG VIJEA OPINE ZEMUNIK DONJI,

ODRANE  18. veljae  2013. G. S POETKOM U 18,00  SATI U  OPINSKOJ 
VIJENICI

NAZONI:
Predsjednik opinskog vijea  Ivica ari

Opinski vijenici: Borislav Krnevi , Jure Fabijan, Pavao Alvir, Ivica Miljani, Marjan 
Marui, Milivoj Krnevi, Ivica Drai, Tomislav ari, Mate ankovi, eljko Buljat, 
Milorad Mati, Grujica Vii

OSTALI NAZONI:
Josip Marui, opinski naelnik 
ime Vickovi, opinski donaelnik
Dragan Danii, opinski donaelnik
Snjeana urkovi, voditelj zapisnika 

Predsjednik opinskog vijea pozdravio je nazone vijenike, otvorio  1. sjednicu  Opinskog 
vijea u 2013.g., te utvrdio da postoji  kvorum u odnosu na odredbu Statuta. 

Jednoglasno je  prihvaen je zapisnik sa 21. sjednice opinskog vijea. 

Dnevni red je jednoglasno prihvaen kako slijedi:
                                     

1. Prijedlog Statuta opine Zemunik Donji 

2. Molbe i albe

                                                                RASPRAVA: 

Po 1. Toki

Jure Fabijan u ime povjerenstva za Statut I poslovnik predlae novi Statut opine Zemunik 
Donji usklaen sa izmjenama I dopunama  Zakona o lokalnoj I podrunoj (regionalnoj) 
samoupravi.

Rasprava:
Milorad Mati  komentira da se Statut nebi trebalo mijenjati u dijelu koji se odnosi na 
nacionalne manjine. 



Prihvaen je prijedlog Povjerenstva za Statut I poslovnik I jednoglasno donesena
O d l u k a

O donoenju Statuta opine Zemunik Donji

Po 2. toki

• Boo ari uputio je zamolbu o sporazumnom raskigu Ugovora o kupoprodaji  
graevinskog zemljita u  Stambeno-poslovnoj zoni u Zemuniku Gornjem I povrata 
uplaenih sredstavau visini 561.000,00 kn + 490.000,00 kamata, te navodi  razlog 
neizgraene infrastrukture od strane  Opine.

Rasprava:

• Opinski naelnik se ne slae se  s prijedlogom navedenim u  zamolbi Boe aria, 
ve predlae da mu se vrati samo glavnica. S obzirom da postoji  ineters kupaca za 
graevinsko zemljite u Stambeno-poslovnoj zoni, Opina  e raspisati natjeaj I 
staviti zemljite na prodaju.

• eljko Buljat komentira da  s obzirom da postoji  interes potencijalnih kupaca,  
zemljite proda Boo ari, a ne da trai od  Opine povrat novca.

• Tomislav ari: U ime stranke  Dr. Ante Starevi ne moe  iznijeti stav s obzirom 
da nisu upoznati sa kupoprodajnim ugovorom koji je Opina potpisala sa Boom 
ariem.

• Ivica ari predlae da se obavijesti Boo ari da Opina  ne pristaje na uvjete 
navedene u zamolbi.

Sa 9 glasova  ZA I 4 suzdrana donesen je 
Z a k l j u  a k 

O neprihvaanju uvjeta navedenih u Zamolbi od strane Boe aria

• Mirjana Prena uputila je zamolbu za financijsku pomo  za nabavu lijekova  za svoga  
teko bolesnog supruga.

• Opinski naelnik predlae  isplatu  u visini 2.000,00 kuna po  odluci Naelnika.

• Marko Peri uputio je prigovor  o  uznemiravanju  posjeda od strane lovaca I trenera 
lovakih pasa.

Jednoglasno je donesen 
Z a k l j u  a k 

da se obrati Lovakom drutvu.



• Eko udruga Ravni kotari uputila je  poziv  o zajednikom rjeavanja problema 
zagaenja okolia – pranjenja septikih jama na javne  i privatne povrine. 

• Ivica ari predlae da se Eko udruzi odgovori da  Opina intezivno radi na rjeavanju 
navedenog problema I pokuava iznai rjeenje.

• TISAK, trgovako dioniko drutvo upuuje zahtjev za postavljanje hladnjaka za 
sladoled (ledo krinje)

Jednoglasno je donesena
 O d l  u k a

udovoljavanju zahtjeva o postavljanju ledo krinje I naplati javne povrine sukladno 
odluci o koritenju javne povrine.

• Marko Tomii upuuje  zahjev za proirenje terase tijekom ljetnih mjeseci ispred 
cafe-bara Centar.

Jednoglasno je donesena
 Od l u k a

udovoljavanju zahtjeva o proirenju terase  i naplati naknade sukladno Odluci o koritenju    
javne povrine

• Domagoj are upuuje zahtjev da mu se pomogne pri realizaciji vodovodnog 
prikljuka s obzirom da mora platiti  izgradnju cjevovoda cca 200 m  da bi se 
prikljuio na vodovodnu mreu.

• Opinski naelnik:  Obitelji Domagoja are e se pomoi sukladno mogunostima.



AKTUALNI SAT:

Milorad Mati smatra da bi se trebali ustrojiti mjesni odbori na podruju opine Zemunik 
Donji

Ivicu Draia zanima u kojoj je fazi izrada Prostornog plana ureenja Opine Zemunik Donji .

Opinski naelnik obrazlae da je prijedlog  PPU-a izraen I da se nalazi na procjeni u 
Zavodu za prostorno ureenje. 

Sjednica je zakljuena u 19,00 sati



   ZAPISNIK VODILA                                             PREDSJEDNIK   OPINSKOG VIJEA
      Snjeana urkovi                                                                        Ivica ari dipl. oec.


